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رئیس شورای اسلامی کلانشهر تبریز: بیش از 2300میلیارد تومان برای مترو تبریز هزینه
کرده ایم.

دکتر شکور اکبرنژاد، رئیس شورای اسلامی کلانشهر تبریز: تشخیص نیازهای آینده شهرها، جوامع و ضمن این که امروزه

برای مردم کاری انجام می دهیم، لحاظ نمودن نیازها و منافعی است که نسل آینده دارد. سلامتی روحی، جسمی مردم،

محیط زیست، آب وفاضلاب، غنای خاک و مسائل متعددی وجود دارد که از همه مهم تر توجه ویژه به مسیر ریلی یعنی

قطار شهری است. بیش از 2300 میلیارد تومان پول دولت و ملت زیرخاک مانده و استفاده مطلوبی نیز از آن نکرده ایم.

طبیعی است که با وحدت و همدلی و با مدیریت یکپارچه شهری، ارگان ها و مراجع مختلف اعم از استانداری، شهرداری،

دولتمردان، نمایندگان مجلس، باید مترو تبریز را به سامان مطلوب برسانیم وبا بهره برداری سریع آن را در اختیار مردم

قرار دهیم.

دکتر شکور اکبرنژاد، رئیس شورای اسلامی کلانشهر تبریز در شامگاه شنبه در نشست کاری با
حضور مسئولان استانی وشهری، گفت:

تشخیص نیازهای آینده شهرها، جوامع و ضمن این که امروزه برای مردم کاری انجام می دهیم،
لحاظ نمودن نیازها و منافعی است که نسل آینده دارد. سلامتی روحی، جسمی مردم، محیط
زیست، آب وفاضلاب، غنای خاک و مسائل متعددی وجود دارد که از همه مهم تر توجه ویژه به
مسیر ریلی یعنی قطار شهری است. بیش از 2300 میلیارد تومان پول دولت و ملت زیرخاک
مانده و استفاده مطلوبی نیز از آن نکرده ایم. طبیعی است که با وحدت و همدلی و با مدیریت
یکپارچه شهری، ارگان ها و مراجع مختلف اعم از استانداری، شهرداری، دولتمردان، نمایندگان
مجلس، باید مترو تبریز را به سامان مطلوب برسانیم وبا بهره برداری سریع آن را در اختیار مردم

قرار دهیم.
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